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Årsstämman lockade få
Årets stämma, som hölls 14 maj i Norra Real, lockade ett femtontal medlemmar vilket är betydligt färre än 
tidigare år. Som brukligt numera valdes en extern mötesordförande, Göran Klaesson som lett två tidigare 
stämmor.
Mest diskussion blev det om hur den planerade fönsterrenoveringen ska genomföras. Den tidigare planen 
att byta ut alla karmar och ytterbågar har skrinlagts. Det riskerar att skada fasaden och kostnaden kan 
därför bli mycket hög. Istället ska styrelsen diskutera andra lösningar med Hansson & Hööglund.
Två motioner behandlades av stämman. Förslaget att anordna tio extra cykelplatser intill ett nybyggt staket 
avslogs av stämman till förmån för styrelens uppfattning att nuvarande antal platser räcker om cyklar som 
inte regelbundet används placeras i cykelrummet eller kastas om de är obrukbara. Förslaget att föreningen  
ska köpa en leksakslåda till familjer med småbarn avslogs också, dock med uppdrag till styrelsen att 
behandla frågan under året.

En välskött ekonomi
Årsredovisningen visar att föreningens ekonomi är stark. Intäkterna var 259 010 högre än kostnaderna och  
behållningen i kassan ökade ytterligare. Lån per kvadratmeter bostadsyta fortsatte att minska till den 
extremt låga nivån 238 kr. Soliditeten ligger fortsatt mycket högt (98%). Årsavgifterna har inte behövt höjas 
utan ligger på förmånliga 303 kronor per bostadsyta.

Årets förtroendevalda
Årsstämman godkände valberedningens förslag till ledamöter och suppleanter i styrelsen till nästa årsmöte.
• Ordinarie ledamöter: Lennart Mörner, Victoria Wickman, Elisabeth Antonsson och Philip Hagstrand. 
Samtliga omvaldes.
• Suppleanter: Maria Rindeskär (omval), Edvard Lenner och Johan Engren (båda nyval) 
• Till ledamöter i valberedningen utsågs: Randi Stangebye och Lina Browall (båda omval) samt Magnus 
Sandberg och Liselotte Nielsen Sandberg (båda nyval).
• Till internrevisorer omvaldes Petrus Boltjes och Tommy Strandvall och till internrevisorsuppleant 
nyvaldes Erika Gärdeman.
• Som extern revisor beslutade stämman att omvälja Erland Lindholm. 
Senast 4 juni finns ett justerat protokoll från årsstämman tillgängligt för medlemmarna i trapphusen.

Styrelsens ansvarsområden
Direkt efter årsmötet höll den nya styrelsen att konstituerande möte där övergripande ansvar för olika 
områden fördelades.
Lennart Mörner: ordförande och ansvarig för information och ekonomi.
Victoria Wickman: vice ordförande och ansvarig för miljö och gård.
Elisabeth Antonsson: sekreterare och ansvarig för posthantering.
Philip Hagstrand: ansvarig för fastigheten och bredband.
Styrelsen är beslutsför när minst tre ledamöter eller suppleanter närvarar.

Synpunkt från medlem

Ny portkod 5 juni
”Jag skulle verkligen önska att vi bytte kod omgående. Detta då vi vid flera tillfällen känner att det rör sig personer 
som inte bor i fastheten. Dessutom hade jag en person som skulle köpa en telefon av mig (från blocket) som visade sig 
vara en bedragare och känner till koden.”
Måndagen den 5 juni byts koden för att öppna grinden och ytterdörrarna. Besked om den nya koden 
kommer inom kort i var och ens brevinkast.



Synpunkt från medlem

”Saknas” det trädgårdsmöbler?
”Om jag räknar rätt saknas det 3 st bord bl.a ett barnbord och 8 st stolar bl.a 2 st barnstolar. Var det inte meningen att
vi skulle ersätta dem eller var det meningen att vi skulle ta bort flera utan att informera oss? Är det tillåtet att göra 
så?” 
Det ”saknas” inga möbler; styrelsen valde bland de trädgårdsmöbler på marknaden som bäst motsvarade 
kravet på storlek, hållbarhet och ekonomi. Att ersätta bord för bord och stol för stol vore inte realistiskt. Ja, 
det är tillåtet; styrelsens uppgift är att självständigt sköta det löpande arbetet mellan årsstämmorna.

GDPR-avtal klart med HH
Nu finns ett avtal med Hansson & Hööglund som reglerar deras ansvar för hanteringen av personuppgifter.
Som föreningens förvaltare behandlar HH uppgifter om medlemmarna. Syftet med avtalet är att säkerställa 
att personuppgifterna hanteras enligt EU:s dataskyddsförordning (GDPR).

Stäng ute råttorna!
Håll alltid dörrar stängda till gården så att inte råttor och annat ovälkommet smiter in.

Viktigt betala avgift i tid
Det är mycket viktigt att betala avgiften i tid. Föreningens ekonomi hänger på att det alltid finns pengar i 
kassan. I förlängningen riskerar man att förlora nyttjanderätten till lägenheten om man inte betalar i tid.

På senaste styrelsemötet deltog: 
Elisabeth Antonsson, Johan Engren, Lennart Mörner, Maria Rindeskär, Philip Hagstrand och Victoria 
Wickman. 
Nästa styrelsemöte är 20 augusti.


